
Referat Venøboens bestyrelsesmøde 17. august 

Alice er fraværende 

1. status på Jubilæum.  

Generelt har der været positive tilbagemeldinger på arrangementet.  

Vi bør overveje at der skal være mikrofon og højttaler ved et lign. arrangement.  

Det er muligt at søge penge ved Struer Kommune til kulturelle arrangementer; men vi skal 

være tidligere ude.  

Det fungerede godt med teltet til sidste arrangement. Ved lignende arrangementer kunne 

det være ønskeligt at have et telt, som måske kan stå flere lørdage i træk.  

Det store festtelt som er købt for puljemidler kunne være rart at have brugt. Det er for utrygt 

at leje/låne det, når der er en meget høj selvrisiko/forsikringssum. Der drøftes om 

muligheden for at teltet kan være mere tilgængeligt til offentlige Venø-arrangementer uden 

betaling.  

Som tak for den store opbakning og deltagelse ved jubilæet vil vi til generalforsamlingen i 

oktober servere lidt ekstra godt.  

2. Generalforsamling:  

Dato: torsdag d. 12. oktober kl. 19 på efterskolen.  

På valg er: Per, Søren, Annette. Per ønsker ikke at genopstille. Annette ønsker ikke at 

genopstille.  

Medlemskontingent: er pt. 125 kr pr person. Vi foreslår fra efteråret 2023 øges kontingentet 

til 150 kr. De 50 kr går i øvrigt til ø- sammenslutningen.  

Annette laver opslag til Venøposten.  

3. opdatering på Geopark skilte. De første tre skilte er kommet og kommunen vil sætte dem op 

indenfor 14 dage.  

4. Kommunekonference: Jan Bendix deltager, Charlie ( færgen) deltager.  

5. status bord- bænke sæt: Annette har sendt en ansøgning til Park&Vej.  

De henviser dog til at søge en kultur og landsby pulje. Dette har Annette gjort.  

Vedr. hundeposer oplyses der fra Park og Vej, at de ofte ser større problemer med efterladte 

poser. Hvis de skal stille affaldsstativer skal det være i forbindelse med andet møblement. 

Annette vil opfordre menighedsrådet om at søge en skraldespand til det nye bænkesæt ved 

kirken.  

6. ny beboer på Riisvej: Annette går på besøg med en velkomsthilsen. 

Evt. 

- der har ikke været udfordringer med overbelægning af autocampere siden påske.  

- Alice kontakter færgen for en status for gratisperioder.  


